
هيچ صدقهاى مال را كم نمىكند و الله متعال با بخشندگی بنده
تنها احترام و عزتش را بيشتر مىكند؛ و هیچكس برای الله

فروتنی نمیکند، مگر الله او را بلند میکند

از ابوهریره ـ رضی الله عنه ـ روایت است که رسول الله ـ صلی الله علیه وسلم ـ فرمودند: «مَا نقََصَتْ صَدقَةٌَ
ا، ومََا توَاَضَعَ أحََدٌ للِهِ إلاِ رَفعَهَُ اللهُ»: «هيچ صدقهاى مال را كم نمىكند و عِز ِمِنْ مَالٍ، ومََا زَادَ اللهُ عبَدْاً بعِفَْوٍ إلا
الله متعال با بخشندگی بنده تنها احترام و عزتش را بيشتر مىكند؛ و هیچكس برای الله فروتنی نمیکند، مگر

الله او را بلند میکند».
[صحیح است] [به روایت مسلم]

پیامبر ـ صلی الله علیه وسلم ـ بیان داشته که صدقه مال را کم نمیکند، بلکه آفات را از آن دور میسازد؛ و به جای
آن به صاحبش خیر بسیار میدهد، در نتیجه به جای آنکه کم کند، بیشتر میکند. و بخشش با وجود قدرت انتقام یا
مواخذهی دیگری، جز به قدرت و عزت آدمی نمیافزاید. و کسی برای الله تواضع نمیکند - نه از روی ترس یا مدارا

و یا جلب نفعی از سوی او - مگر آنکه جزایش سربلندی و شرف است.
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